
 
PROTOKOLL NR:10 Verksamhetsåret 2019. 

Fört vid styrelsemöte med Häljarp/Saxtorp Byaförening, 2019-12-10 kl.18.30, på restaurang 

Clubhouse. 

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Lars Holm, Bodil Karlström, Charli Ahl 

Ludvigsson, Bertil Karlström och Christian Jönsson. 

 

Inbjuden: Rolf Malmsten 
  

Förhindrade: Sven-Olof Westman. 

 

  

§  1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och förklarade det öppnat.  

 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen som har tidigare varit utsänd godkändes att arbeta efter. 

 

§ 3. Val av justerare 

Lars Holm valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är tidigare utdelats digitalt och justerat, godkändes och lades till handlingarna. 

 

§  5. Inkomna skrivelser 

Det har inkommit en skrivelse från Bo Åberg, PRO, han vill att byaföreningen arrangerar ett 

medlemsmöte med stadsbyggnadschefen för att få information om vad som händer i Häl-

jarp/Saxtorp.  

Årsmötet kan vara ett lämpligt tillfälle för detta. Göran sänder svar Bo Ågren med informat-

ion om vår plan. 

  

§  6. Avgångna skrivelser 

Förekom inget. 

 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden 

Ordförande rapporterade att han varit i kontakt med Torkild S angående åtgärder vid kors-

ningen Landskronavägen/Barsebäcksvägen. Fick till svar att diskussioner med markägaren 

till Pizzerian pågår angående köp av mark. 

Göran tog också upp ny belysning på gången mellan Lilla Byvägen och Sandvägen med 

Torkild. Torkild återkommer i detta ärende, han ska tala med berörda på kommunen. 

Göran informerade Torkild om att det finns en privatperson som vill finansiera vägbulor på 

Landskronavägen, för att få ner hastigheten på fortkörarna. 

 

b. Kassören 

Kassören informerade om att det inte gjorts några transaktioner sedan förra mötet. 

 

c. Övrigt 

Förekom inget. 



 

 

§   8. Aktiviteter under 2020. 

a) Valborgsfirande i Hålan. 

Punkten bestämdes att diskuteras på nästa års styrelsemöte. 

 

b) Häljarpsdagen med Knatteloppet 

Punkten bestämdes att diskuteras på nästa års styrelsemöte. 

 

c) Bok om Häljarps historia 

Göran har tar fram en lista på de som anmält sitt intresse att sponsra tryckningen. Denna 

gicks igenom och kompletterades. Nya är Clubhouse, ICA Nära, PRO och Harrys Motor 

med var sin ¼-sida, som Bertil och Flemming varit i kontakt med. Nya att bearbeta är 

Fiskebåtarna som Lars kontaktar och Emrahus som Göran kontaktar. Göran kontaktar 

också Ronny Olsson på Swep för sponsring. 

 

 

 

§  9. Övriga frågor 

  Rolf Malmsten avtackades med en blomstergrupp och en bit mat för de insatser han 

      genom åren har bidragit med i styrelsearbetet. 

 
 

 

§ 10. Nästa styrelsemöte 

    Datum för nästa möte är 9 januari 2020. 

  

   

§ 11. Avslutning 

  Då punkterna på dagordningen var avklarade förklarade ordföranden mötet avslutat. 

 

  

 

Vid protokollet 
 
 

 

Christian Jönsson   

  

 

Ordföranden    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Lars Holm 

 


